

**Tid:** 2018-03-20 19:14

**Plats:** Vänersborg

**Närvarande:** Anton Myrholm, Emma Berglund, Kevin Hoogendijk, Fredrik Andersson, Olivia Kristiansson, Max Horttanainen, Fanny Niklasson Wihlborg

§ 1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 19:15

§ 2. Mårunda

Mårundan genomfördes.

§ 3. Val av mötesordförande

Max valdes till ordförande för mötet.

§ 4. Val av mötessekreterare

Anton valdes till sekreterare för mötet.

§ 5. Val av justerare

Emma valdes till justerare av mötesprotokollet

§ 6. Godkännande av kallelsen

Kallelsen till mötet godkändes.

§ 7. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

§ 8. Föregående möte

Vi gick igenom årsmötet, Hade ett konstituerande möte. Skrev firmatecknare och planerade inför året. Där ingick att skriva en uppdragslista för styrelsens arbete. Pratade om hyresgäster och upprustning av kansliet.

§ 9. Nästa möte

Nästa möte bestämdes till 2018-04-26 klockan 18:00 på Kans1337.  
Mötet efteråt bestämdes preliminärt till 2018-05-22 18:00 på Kans1337.  
Efteråt är det korvgrillningsmöte den 2018-06-10 heldag.

§ 10. Tiden som gått

Pratat med esportare i Falkenberg och ska träffa dem. Påbörjat avslutandet av Elias projekt. Testrun för nätverksträffar planerat att ske i kommande veckan. Strukturerat upp Google Drive och Dropbox en del. Planerat lite kring Europride

*Sekreterare*

*Ordförande*

*Justerare*

---

Anton Myrholm

---

Max Horttanainen

---

Emma Berglund

Sverok Väst  
Åvägen 24, 412 51, Göteborg  
Organisationsnummer: 864501-9376

<http://vast.sverok.se>  
E-post: [info@sverokvast.se](mailto:info@sverokvast.se)  
[www.facebook.com/SverokVast](http://www.facebook.com/SverokVast)

och ansökt. Vi har suttit med enkät om Sverokföreningar om hur de vill bli reppade. Bollat en del med samarbetsavtal samt haft en utbildning om Sverok Väst. Pratade samarbete med förbundet och Sverok Stockholm angående Europride.

## § 11. Uppdragslistan avstämning

- Pride är i startgroparna. Panel är på väg att bokas. 2 paneler, 1 föreläsare. Van moderator sökes. Stöttning från Förbundsstyrelsen.
- LAN är på gång. Nytt fokusmål på användargrupper: 15-20 istället för 15-25.
- Ambassadörsföreningar
- Nätverksträffar: Lokaler, Vi Unga, ABF

## § 12. Ekonomi

Ekonomisk rapport för nuläget finns på driven. Fått bidrag från VG-regionen, hyra från RUM för kansliplats. Betalt för Elias (förra året). Samarbetspengar har gått ut för saker som hände förra året.

### **Per capsulam-beslut**

## § 13. GothCon

Beslutades att samarbeta med GothCon.

## § 14. Varbergs spelförening

Beslutades att samarbeta med Varbergs spelförening.

## § 15. BiG Network

Beslutades att samarbeta med BiG Network.

### **Information och avstämningspunkter**

## § 16. Regionsbidrag

Fanny och Fredrik och Kevin hjälper Elias att fixa ansökan om regionsbidrag.

## § 17. Utbildning kring Code of Conduct

Nätverksträff med utbildning om Code of Conduct i Maj.

## § 18. Samarbete TVSK

TVSK har tänkt söka projekt likt förra året.

## § 19. Samarbete med Allergi & Omnejd

Celiakiförbundet vill samarbeta.

## § 20. Lödöse museum

Tiden finns inte, men vi tipsar om spel

*Sekreterare*

*Ordförande*

*Justerare*

---

Anton Myrholm

---

Max Horttanainen

---

Emma Berglund

Sverok Väst  
Åvägen 24, 412 51, Göteborg  
Organisationsnummer: 864501-9376

<http://vast.sverok.se>  
E-post: [info@sverokvast.se](mailto:info@sverokvast.se)  
[www.facebook.com/SverokVast](http://www.facebook.com/SverokVast)

§ 21. Föreningskommunkation (Sociala medier)

Vi har satt ihop ett formulär för att undersöka kommunikation inom distriktet mellan medlemsföreningar. Frågan är hur medlemsföreningar vill bli kommunicerade till och med, även hur de vill bli representerade av distriktet.

§ 22. MiniSLAG

MiniSLAG i Göteborg, i Oktober. Max är ansvarig för att hålla i det med hjälp av Olivia.

§ 23. Kick off

2018-04-18 klockan 18 kör vi en kickoff.

§ 24. Wallhack

Wallhack jobbar bättre för tjejer och ickebinära. Hur kan vi stötta?

### Beslutspunkter

§ 25. Hoodies till nya styrelsemedlemmar

Vi beslutar om att köpa in hoodies till de nya styrelsemedlemmarna. Kevin tar på sig att göra det

§ 26. UddeLANet

Vi beslutar att samarbeta med UddeLANet. Fredrik sätter ihop ett samarbetsavtal.

§ 27. Wallhack

Vi beslutar att samarbeta med Wallhack. Fredrik sätter ihop ett samarbetsavtal.

§ 28. Samarbete TVSK

Vi beslutar att samarbeta med TVSK.

§ 29. Hyreskontrakt med Female Legends

Female Legends flyttar in den 2018-04-01.

§ 30. Projekt Lazarus

Fredrik talar med Projekt Lazarus som äger rum i sommar för att se om vi kan få till ett samarbetsavtal.

§ 31. Övriga frågor

§ 32. Mötets avslutande

*Sekreterare*

Anton Myrholm

Sverok Väst  
Åvägen 24, 412 51, Göteborg  
Organisationsnummer: 864501-9376

*Ordförande*

Max Horttanainen

*Justerare*

Emma Berglund

<http://vast.sverok.se>  
E-post: [info@sverokvast.se](mailto:info@sverokvast.se)  
[www.facebook.com/SverokVast](http://www.facebook.com/SverokVast)

# Styrelsemöte Sverok Väst

2018-03-20



Mötet avslutades 20:41.

## *Sekreterare*

---

Anton Myrholm

Sverok Väst  
Åvägen 24, 412 51, Göteborg  
Organisationsnummer: 864501-9376

## *Ordförande*

---

Max Horttanainen

## *Justerare*

---

Emma Berglund

<http://vast.sverok.se>  
E-post: [info@sverokvast.se](mailto:info@sverokvast.se)  
[www.facebook.com/SverokVast](http://www.facebook.com/SverokVast)